
 
I Skarpnäcks koloniområde värnar vi om miljön 

 

 

 

 

 

Sent på säsongen 2016 hade vi uppnått de nödvändiga poängen för bronsnivån. Vi sparade 
ceremonin för diplomutdelning till våren, den 21 maj kom Ulrika Otterling från Koloni-
trädgårdsförbundet och överlämnade diplomet.  

Vi kommer att jobba vidare med att samla poäng för nästa nivå som är silver. Vi upplever det 
som fullt möjligt att kunna uppnå de poäng som krävs.  

En viktig uppgift den närmaste framtiden är att påverka kolonisterna: 

- att samla regnvatten. 

- att inte använda bensindrivna trädgårdsredskap. 

- att skärpa sig när det gäller sopsorteringen. 

Blomsterängen vid område 11 hade i år artat sig till det bättre tack vare de insatser vi gjorde 
förra året. Vi kommer att planera för fler samlade insatser nästa år som t.ex att så in mer 
blomfrön, anordna slåtterdag med förtäring. 

Vi fick en liten föreläsning om invasiva växer, t ex. Lupin, jättebalsamin, kanadensiskt gullris 
och parkslide. Det är av vikt att vara uppmärksam på dessa växter och andra invasiva växter. 

Den uppskattade kursen Kompostera? Hur gör man? har hållits även i år under flera tillfällen. 
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